
Gemeente

oosenR
-(-

(D

(D
daal

rru+

Datum 16 november

Onderwerp Voet- of fietspad?

Betreft het een raadsvoorstet/raadsmededeting

in de cyctus?
*betreft toelíchtende vragen van technische aard

Nee

Beleidsterrein Bestuur

Portefeuitlehouder C. Lok

Schriftelijke vraag

Vanuit informatie van burgers uit de wijk Katsdonk en op basis van eigen constatering zien we

regelmatig dat fietsers vanuit de Hoogstraat voortdurend het voetpad richting Charitas nemen om

hun weg te vervolgen, zodat zij de hobbet bij de Griendweg en oversteekptaats maar niet hoeven te

nemen. Het liefst rijden zij dan ook nog maar het hete stuk over de stoep door, tot en met de Abel

Tasmanstraat.

Voor voetgangers is dit echter een grote bron van ergernis en dit werkt vanzetfsprekend ongetukken

in de hand.

Hierover heeft de VLP de navotgende vraag

ls het cottege op de hoogte van dit soort incidenten en zo ja, wat gaat het cotlege hieraan

doen?

Witbert Brouwers

VLP

Wij beantwoorden uw vraag als volgt

Wij zijn niet bekend met de beschreven soort incidenten en zullen dit onderzoeken. Op basis van de

resultaten bekijken wij of en zo ja welke maatregelen noodzakelijk zijn.

Wij hopen u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd

VA r en wethoudersH

uder Bereikbaarheid en Mobiliteit


